
臺北小巨蛋活動演出意向書 

Letter of Intent for Taipei Arena Activity 
 

立意向書單位/人  (立意向書單位名稱或人名)    為   (活動/節目名稱)      活動

之□主要演出者□主辦單位 (請具體說明關係)，並授權(申請單位名稱)     代

表本單位(人)向臺北小巨蛋提出主場館場地租用申請，且同意本意向書僅作

為臺北小巨蛋場地租用申請證明。 

 

The covenant representative    (name of covenant representative)     is    (program 

name) ’s □main performer □organizer  (specify relationship)   herewith 

authorizes  (name of applicant)  on behalf of our company (myself) to file a lease 

application for the main hall of the Taipei Arena. This letter of intent is proof of 

intent to lease only. 

 

此致  臺北大眾捷運股份有限公司 

To Taipei Rapid Transit Corporation 

 

立意向書單位(人):                                 

(立意向書者請簽名或用印) 

Covenant representative 

(Signature or stamp) 

     簽署日期:______________________      

     Date: DD, MM, YYYY 

本申請單位接受上述立意向書單位(人)之授權向臺北小巨蛋提出主場館場地

租用申請，茲證明本意向書所填事項均屬實，且未有偽造、變造等情事。如

有偽造文書情事，本申請單位及負責人願負刑事及民事所有相關責任，特此

聲明。 

The Applicant accepts the above covenant representative’s authorization to file a 

lease application for the main hall of the Taipei Arena. We certify that the letter of 

intent completed herein has not been falsified or altered. In case of any 

falsification or unlawful alterations, the applicant and the representative shall bear 

all criminal and civil liabilities. 

 
申請單位 (Applicant):                         (申請單位及負責人請用印) 

                                 (Applicant and representative stamps here) 

負責人 (Representative)：                        

地址 (Address)：                          

電話 (Telephone)：                          

          簽署日期:______________________     

           Date: DD, MM, YYYY          

※反黑字體之填寫說明請於列印前刪除。 

※Delete shaded fonts before printing. 


